
 

 

 

Kære beboer 
 

Vi har afsluttet undersøgelserne af altangulvet. Den gode nyhed er, at de viser, at der ikke er problemer 

med bæreevnen. Det betyder, at de godt kan holde til planter og møbler, og at altangulvet kan holde til, at 

du opholder dig der. 

 

Til gengæld viser undersøgelserne, at rækværket flere steder er tæret og derfor kan være skrøbeligt. Det 

betyder, at vi skal undersøge om rækværket skal renoveres eller udskiftes. 

 

Mens vi gør det, vil vi opfordre dig til at undlade at bruge altanen.  

 

 

 

Vi laver undersøgelserne i januar 2023. Når resultaterne foreligger, får du mere information. 

 

Med venlig hilsen 

 

Katrine Flarup Jensen 

Projektleder i fsb 

Vi skal undersøge rækværket på altanen 

22. december 2022 


